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Møde dato 

18. marts 2025  

Mødested 

Personalerum 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.15 - 19.15 

Møde nr. 

 

Mødeleder  

 

Afbud til 

Anders Henriksen på 21 64 60 34, via AULA eller 

på anhe@kolding.dk 

Deltagere 

Medarbejderrepræsentanter: Jeanette Dupont Henriksen og Linda Nielsen 

Forældrevalgte: Maria Andresen, Thomas Schmolke, Bjarne Hindkjær Hansen, Jesper Stougård 

Baunbæk, Sune Stoklund Sørensen, Nicolaj Treumer Bøttcher, Sif Junker Andresen   

Ledelse: René Iversen og Anders Henriksen 

Elevrådsrepræsentanter: Mille og Jens Robert (6. klasse) 

Bemærkninger 

Mødeleder: Maria Andresen 

Afbud: Sune, Sif (møder senere) 
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Dagsorden 

01.01 Godkendelse af dagsorden - kl. 17.15-17.17  

Tilføjelse – punkt vedr. puljemidler lægges ind som selvstændigt punkt under 01.04. 

01.02 Godkendelse af referat fra seneste møde – kl. 17.17-17.20 

Godkendt 

01.03 Orientering – kl. 17.20-17.40 

01.03.1 Forældre  

01.03.2 Elevrådet 

Der har været elevrådsmøde – eleverne har, på mødet, snakket om forskellige ting der kunne 

gøre noget godt for eleverne; 

Kan der komme en bænk til vores busstoppested og gerne under overdækningen? 

Overdækningen trænger desuden til en rengøring. Der efterlyses desuden flere skraldespande 

udenfor. 

Eleverne efterspørger en vandautomat – hvorfor blev den tidligere fjernet? Vandet i vandhanerne 

er ikke så koldt. 

Eleverne har desuden drøftet et punkt, om fælles leg for hele skolen blev taget op. Dette arbejdes 

der videre på i elevrådet. Ovenstående punkter følges op på af skolen ledelse. 

https://www.kolding.dk/
mailto:anhe@kolding.dk
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Side 2 

01.03.3 Personale 

Skolen: Vi har afholdt skolefest og trivselsdage siden sidst – dette var nogle gode dage. Der har 

desuden været afholdt fastelavnsfest for hele skolen – dette var også en god dag. 

Der er ansøgt om midler til skolehaven – små 50.000kr har skolen fået. Der er igangsat en proces 

omkring indkøb og indretning mm.    

Klubben: Der tænkes i aktiviteter på tværs af SFO & Klub for at styrke det brede fællesskab 

SFO: Fokus på oprydning – at børnene får lært at rydde op efter sig selv, særligt udenfor med 

diverse køretøjer.  

01.03.4 Ledelsen 

GLO – der er indskrevet 12børn til GLO. Dette er en meget lille flok i forhold til tidligere. Vi er 

opmærksomme på, om der er noget der skal gøres anderledes. 

Vi har lige fået vores økonomioverblik – denne ligger til grund for den kommende proces omkring 

overtallige/undertallige medarbejdere.  

Vi er godt i gang med vores projekt ”Jeg vil gerne være med” – vi får besøg af vores 

samarbejdspartnere på mandag den 24.marts. 

Vi har fået en forhåndsgodkendelse på 600.000kr til ombygning af vores gymnastiksal, som både 

skal rumme musikundervisningen og de andre funktioner vi har brug for. Der er møde i denne 

måned med forvaltningen for at kvalificere det videre forløb. 

01.04 Puljemidler: 

Der har været tre forskellige puljer som man kunne ansøge ind i. Den første har vi været heldige 

at få en forhåndsgodkendelse til – de 600.000kr til vores multirum/musiklokale. 

Der er desuden en pulje at søge i forhold til inventar. Vi påtænker at søge midler til udskiftning af 

stole i hele indskolingen 

Udelivspuljen kan også ansøges i forhold til nogle af de punkter elevrådet nævnte 

01.05 Opfølgning på folkeskolens kvalitetsprogram samt procesplan 17.40-18.25 

01.05.1 Opsamling fra brugernævnsmødet 

Vi drøftede de to overordnede punkter; Bevægelse i undervisningen samt afkortning af 

skoledagen. Det var primært sidstnævnte der kom til at fylde hos os. I forhold til afkortning, så er 

det faldet på plads med en ændret busafgang ved Sydtrafik, så vi i praksis kan afkorte 

skoledagen. Det nye i forhold til afkortning er, at vi ikke må flytte midlerne så fleksibelt som først 

antaget i kommende skoleår. Skoleåret 2025-26 skal som udgangspunkt køre som hidtil.   

01.05.2 Drøftelse af afkortning af skoledagen 

På baggrund af de udmeldinger der er for kommende skoleår, og med de krav der er i den nye 

timefordelingsplan, kan et udgangspunkt for indskolingen være 27lektioner ugentligt, hvor de 

resterende klasser på mellemtrinnet følger timefordelingsplanen.  

Hvis vi afkorter, kan timebanken bruges til at løfte de steder det er nødvendigt – både fagligt og 

socialt. Timebanken åbner op for noget fleksibilitet i forhold til brugen af ressourcer. 

Umiddelbart er der god opbakning til afkortning af skoledagen.  

01.05.3 Drøftelse af ny timefordelingsplan (OBS. Næste møde først 28/4) 

Vi følger de minimumstimer der er angivet i den nye timefordelingsplan og de retningslinjer der er 

udstukket fra forvaltningen. Brugen af timebankstimerne kan med fordel bruges på klassens tid. 

De kunne også bruges på at løfte det faglige i både dansk og matematik. Desuden bruges en time 

fra timebankspuljen på at bibeholde svømning i 4.klasse, så eleverne her får en lektion ekstra end 

det der er angivet i timefordelingsplan.  
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Side 3 

01.05.4 Skolebestyrelsens rolle i implementeringen 

Slides fra brugernævnsmødet blev gennemgået 

01.05.5 Tidsplan for yderligere implementering i de kommende skoleår 

Slides fra brugernævnsmødet blev gennemgået 

01.06 Skoleårets planlægning - 18.25-18.40 

01.06.1 Indsatsområder fra skoleudviklingssamtale og data-samtale 

Der skal laves en separat indsatsplan (skoleplan) for lærerne, og så skal der laves en 

skoleudviklingsplan, hvor vi vælger ud, hvad der skal arbejdes med i kommende skoleår. På 

baggrund af data-samtalen med forvaltningen, har vi valgt at fokusere på bevægelse og arbejdet 

med de bæredygtige fællesskaber. Derudover er der udvalgt at fokusere på et punkt fra Kolding 

Undersøgelsen, der viser at flere børn keder sig i skolen. Fokus er at lave en mere varieret 

skoletilbud, hvor der også er fokus på en mere legende tilgang til undervisning, herunder med 

bl.a. projektet med Lego Fonden ”Jeg vil gerne være med”.  

01.06.2 Tidsplan for planlægningen 

Anders gennemgik tidsplan for dette skoleår 

01.07 Evaluering af skolefesten – kl. 18.40-18.50 

01.07.1 Indhold 

Medarbejderne havde et indtryk af, at der manglede noget indhold/aktiviteter i starten af 

skolefesten – mange ventede på at diskoteket åbnede. Kunne der med fordel have været mere at 

give sig til?  

Rart at man kunne sidde og snakke med hinanden og at der ikke var så mange aktiviteter – 

tilbagemelding fra forældrene.  

Spisning var hurtigt overstået, særligt i de mindre klasser, og herefter var der et langt stræk indtil 

der var kage og indtil diskoteket åbnede. Det er dog hyggeligt at man spiser sammen i klasserne, 

så dette fungerer fint.  

Fin velkomst og fint med en fællessang – den skal gerne bevares.  

01.07.2 Længde/tidsplan 

Kunne man med fordel have skåret noget af tiden af – skulle festen have sluttet tidligere? Dette er 

der delte holdninger til. 

01.07.3 Mindre søskende 

Det kan være rart for eleverne, at de mindre søskende ikke er med, så det er dem der er i fokus. 

Der kan være forældre der vælger festen fra, da de ikke har et pasningsmulighed for mindre 

søskende – dette er en opmærksomhed. Den generelle holdning er dog, at skolefesten 

fremadrettet stadig kun er for elever og forældre.  

01.08 Skolebestyrelsesmedlemmers og ledelsens rolle, kompetencefordeling og deltagelse ved 

ansættelsessamtaler – kl. 18.50-19.05 

Hvordan kan vi fremadrettet afvikle ansættelsessamtaler, hvor det er en god oplevelse for 

kandidaterne? Eleverne deltog ikke i dette punkt.  

På baggrund af drøftelsen er det besluttet at nedsætte et ansættelsesudvalg til de næste 

ansættelsesrunder. Ansættelsesudvalget består af Sif, Nicolaj og Jesper. 

01.09 Punkter til kommende møder – kl. 19.05-19.10 

Opfølgning på tema-drøftelse omkring konflikthåndtering (april-møde) 

01.10 Evt. – kl. 19.10-19.15 

 


